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TOEIC_c90_498735.htm TOEIC Directions: In this part of the test

you will hear several short conversations between two people. The

conversations will not be printed in your test book. You will hear the

conversations only once, so you must listen carefully to understand

what the speakers say.In your test book, you will read a question

about each conversation. The question will be followed by four

answers. You are to choose the best answer to each question and

mark it on your answer sheet.词汇测试的方法和技巧从问答选项

中尽力猜测会话的内容。这部分中的听力练习，将帮助您利

用上下文中的线索猜测会话内容。 练习还将增加您在以下主

题方面的词汇量： 职业 Who? 活动 What? 时间 When? 地点

Where? 原因 Why?仔细听会话中与上述五个主题相关的词。 

听力测试的方法和技巧在您听录音带之前，先阅读问答选项

。 在听的过程中，理解内容大意和问题的特定答案。 100Test 

下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


